
 

 

Αθήνα, 19 Απριλίου 2021 

Επίκαιρη Ερώτηση 

Προς τον Υπουργό Άμυνας 

Θέμα: Η κυβέρνηση σχεδιάζει την εκχώρηση του Στρατοπέδου 301 Ε.Β. στους 

Αγίους Αναργύρους σε ιδιώτες αντί για το Δήμο 

Μόνο το ¼ του Στρατοπέδου 301 Εργοστάσιο Βάσης στην καρδιά των Αγίων Αναργύρων 

χρησιμοποιείται από τον στρατό. Αν και αποτελεί διαχρονικό αίτημα των κατοίκων η 

παραχώρησή του στο Δήμο και η μετατροπή του σε χώρο πρασίνου, σύμφωνα με 

δημοσιεύματα, μεγάλο τμήμα του Στρατοπέδου 301 θα περάσει σε ιδιώτες. Αναφέρεται 

μάλιστα ότι το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας θα ακολουθήσει το μοντέλο πώλησης του 

στρατοπέδου «Πλέσσα» στη Λεωφόρο Μεσογείων, το οποίο στον ηλεκτρονικό 

πλειοδοτικό διαγωνισμό της Υπηρεσίας Αξιοποίησης Ακίνητης Περιουσίας των Ενόπλων 

Δυνάμεων για την εκμίσθωσή του, πέρασε στη ΔΕΗ η οποία  έδωσε την καλύτερη 

προσφορά από τους άλλους τρεις διεκδικητές και εκεί σύμφωνα με πληροφορίες, θα 

κατασκευάσει ένα «εμβληματικό κτίριο». 

Στην με α.π. 232/29.11.2019 Επίκαιρη Ερώτησή μου για το θέμα είχα τονίσει το πόσο 

σημαντικό είναι το ζήτημα για µια υποβαθμισμένη περιοχή της Αθήνας που υποφέρει από 

τον ΧΥΤΑ Φυλής, από χιλιάδες προβλήματα µμεταφερόμενης ρύπανσης, από το Θριάσιο 

Πεδίο και από καταπατήσεις. Μέχρι τώρα η θέση του υπουργείου ήταν ότι ο χώρος είναι 

χρήσιμος για τον στρατό και ότι η  μετεγκατάστασή του θα κοστίσει πολλά χρήματα 

συνεπώς δεν μπορεί να αποδοθεί στους πολίτες της περιοχής. 

Ερωτάται ο κ. υπουργός: 

1. Αληθεύουν τα δημοσιεύματα για την έναρξη διαπραγματεύσεων πώλησης μέρους 

του Στρατοπέδου 301 Ε.Β.; 

 

2. Για ποιο λόγο δεν αποδίδεται το μέρος του στρατοπέδου που δεν χρησιμοποιείται  ως 

χώρο πρασίνου για τους κατοίκους των Αγίων Αναργύρων-Καματερού αλλά και του 

γειτονικού Ιλίου; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Κρίτων Αρσένης 
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